

Rudolf von Sinner

Reden vom dreieinigen Gott in Brasilien und Indien

Grundzüge einer ökumenischen Hermeneutik im Dialog mit Leonardo Boff und Raimon Panikkar

[Speaking of the Triune God in Brazil and India. Outlines of an Ecumenical Hermeneutics in Dialogue with Leonardo Boff and Raimon Panikkar.]



Published in German.

Rudolf von Sinner analyzes the manner in which two well-known contemporary theologians from very different contexts, Leonardo Boff and Raimon Panikkar, developed their respective trinitarian theologies. In dialogue with these two Roman Catholic theologians, he looks into the possibility of and the prerequisites for an ecumenical hermeneutics, i.e. the possibility of understanding and communication about faith which is inevitably rooted in a specific context in life and is at the same time comprehensive and unifying. As a result of his study, he defines the essential features of a three-stage ecumenical hermeneutics based on the confidence that God may speak to one through the voices of others.

Rudolf von Sinner Geboren 1967. 1987–93 Studium der evangelischen Theologie in Basel, Edinburgh und Heidelberg, 1993/94 Vikariat und Ordination. Forschungsaufenthalte in Brasilien und Indien. 1997–2001 Wissenschaftlicher Assistent am Lehrstuhl für Ökumene, Mission und Interkulturelle Gegenwartsfragen der Universität Basel, Promotion. 2001/02 zunächst Zivildienstleistender, dann Referent für Ökumene und Theologie bei der Ökumenischen Koordinationsstelle für Projektdienste in Salvador, Bahia, Brasilien. Seit Februar 2003 Professor für Systematische Theologie mit Schwerpunkt Ökumene und interreligiöser Dialog an der Lutherischen Theologischen Hochschule in Sao Leopoldo, Rio Grande do Sul, Brasilien.

2003. XIV, 403 pages. HUT 43

ISBN 978-3-16-147972-4
cloth 109,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/reden-vom-dreieinigen-gott-in-brasilien-und-indien-9783161479724?no_cache=1
order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104